
 

 
 

 
 
 
 

USNESENÍ- 5. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 5. 9. 2022 
Přítomni:  
Předseda:   Josef Zobal  
Místopředseda:  Petr Praus  
Členové: Ondřej Zeman  

Adam Kopetzký  
Pavel Prokeš - omluven 

Tajemník:   zástup Lucie Meuerová – odbor dopravy 
Asistentka:   Hana Zelenková  
Stálí hosté:  Ing. Tomáš Círus  -pověřený vedoucí Odboru dopravy  

David Michut – referát krizového řízení  
   Hynek Svoboda - ředitel MP P13 

David Zelený – místostarosta P13  

Program jednání: 

Program jednání: 

1. Zahájení výboru 
 

2. Schválení programu 
 

3. Informace o dokumentu „Rozvoj linek PID v Praze 2022–2032“ zpracovaný ROPIDem 
 

4. Informace o přípravě provizorního přechodu pro chodce v ul. Hábova (pošta)  
 

5. Informace o lavičkách umístěných na území MČ Praha 13 
 

6. Různé 
 
 
 
 

 



1)Zahájení výboru  
Předseda výboru přivítal členy výboru a hosty. 

pro 4, proti:0, zdržel se:0 
2-Schválení programu 
Předseda výboru Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
U S N E S E N Í. Č. 39: 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ P13 souhlasí s navrženým programem.   
         pro 4, proti:0, zdržel se:0 
 

3- Informace o dokumentu „Rozvoj linek PID v Praze 2022–2032“ zpracovaný ROPIDem 
Výbor byl informován o dokumentu „Rozvoj linek PID v Praze 2022–2032“ zpracovaný 
společností ROPID. Celý dokument je rozdělen do několika časových úseků a každé 2 roky 
bude aktualizován. 
Dokument dostupný na: https://pid.cz/o-systemu/rozvoj-linek-2022-2032/  
U S N E S E N Í. Č. 40: 
Výbor bere informaci na vědomí       pro 4, proti:0, zdržel se:0 
 
 

4-Informace o přípravě provizorního přechodu pro chodce v ul. Hábova (pošta)  
Výbor byl informován, že v souvislosti s výstavbou bytového domu Paprsek byl zrušen dosavadní 
přechod pro chodce. Byla vytyčena přechodová náhradní cesta pro chodce, nicméně ze strany občanů 
dochází k přebíhání vozovky. Z bezpečnostních důvodů je požadavek na zřízení provizorního přechodu 
pro chodce.  Návrh bude předložen PČR k vyslovení souhlasného stanoviska a přechod bude opatřen 
značkami dle doporučení PČR. 
U S N E S E N Í. Č. 41: 
Výbor bere informaci na vědomí       pro 4, proti:0, zdržel se:0 
 

 
5-Informace o lavičkách umístěných na území MČ Praha 13 
Ze zastávek MHD, z okolí nákupních center a dalších veřejných prostor na naší městské části byly 
demontovány a odstraněny lavičky. Magistrát hlavního města Prahy ukončil smlouvu s firmou AD-
Net, která tyto lavičky s reklamními plochami provozovala.  
Po jednáních mezi MČ Prahou 13 a Technickou správou komunikací dojde nyní k instalaci 50 kusů 
nových laviček dle stanoveného harmonogramu na vytypovaných lokalitách, z toho 11 ks do 14 dnů. 
U S N E S E N Í. Č. 42: 
Výbor bere informaci na vědomí       pro 4, proti:0, zdržel se:0 
 
 
6-Různé 

Člen výboru pan Praus zmínil požadavek z dopisu paní zastupitelky Todlové týkající se neutěšené 
situace s lidmi bez domova a konzumací alkoholu v blízkosti stanice metra Hůrka a tím spojenou 
zvýšenou míru hluku a nepořádku. 
Dle vyjádření ředitele MP P13 pana Svobody dochází soustavně k řešení situace prostředky, které 
umožňuje zákon. Obdobná situace je však i na jiných místech Prahy, kde dochází k migraci těchto 
osob.  Jiné formy řešení situace bohužel legislativa neumožňuje.  
U S N E S E N Í. Č. 43:    
Výbor bere informaci na vědomí      pro 4, proti:0, zdržel se:0 
      
 
Podpis předsedy výboru: Ing. Josef Zobal  

https://pid.cz/o-systemu/rozvoj-linek-2022-2032/

